
TÁJÉKOZTATÓ
a 2010. augusztus 27-i képviselő-testületi ülésen elhangzott

interpellációkra tett intézkedésekről

Kocsis István képviselő-testületi tag  kiemeli, hogy a Fő tér elkészültéig a déli kivezető út 
nagyon  rossz  állapotba  kerül.  Kérdezi,  hogy  annak  felújítására  létezik-e  már  terv,  vagy 
valamilyen elvi szintű elhatározás, mivel a Fő tér forgalmának elvezetéséhez egy jó állapotú 
útra nagyon nagy szüksége lesz a közlekedőknek. Kéri, hogy legalább elvi szinten kezdjenek 
el ezzel az úttal 

Bebes  István  polgármester emlékeztet,  hogy  a  Képviselő-testület  hozott  egy  döntést 
Körmend város útrekonstrukciójával kapcsolatban az elkövetkezendő évekre vonatkozólag. 
Fontosnak tartja az út felújításának kérdését és azt meg is fogja vizsgálni az Önkormányzat, 
de ez nem jelenti azt, hogy itt egy teljes szerkezeti átalakítás fog megtörténni, hanem az utca 
forgalmi  rendjének  megfelelő  közlekedés  lesz  kialakítva.  Az  előkészítő  feladatokat  az 
Önkormányzat  el fogja végezni és a megfelelő megoldást  meg is fogja találni  a probléma 
megoldására. 

A  125/2009.(X.29) határozattal elfogadott útfelújítási ütemtervben foglaltak alapján a  
2013. évi költségvetésben fog szerepelni a Mónus I. utca felújítása.  Az utca szerepe  
valóban megnőtt (déli forgalom) a beruházás során, valamint várhatóan folytatódik a  
kastély  déli  kapuja  körforgalmi  csomópont  építése  miatt,  amely  beruházást  a 
támogatási  szerződés  megkötését  követően  várhatóan  a  jövő  év  tavasszal  lehet  
megkezdeni.  A  jelentős  beruházások  befejezése  után  célszerű  a  Mónus  Illés  utca 
burkolatát helyreállítani. 

Ferencz Gyula képviselő-testületi tag:

• Figyelmeztet, hogy továbbra is folytatódnak a Dienes utcai házban az égetések és az 
olyan munkálatok, amelyek zavarják a környéken élőket. Szombaton és vasárnap már-
már tarthatatlan állapotok alakulnak ki. Kéri a Képviselő-testületet, illetve a szakmai 
kollégákat, hogy kimondottan az égetésnél kellene az elkövetőket tetten érni. 

A körmendi rendőrséggel, Vagyongazdálkodással és a közterület felügyelők hatására 
a múlt hónapban egy tetten érés történt, melyben a rendőrség légszennyezési eljárást  
indított.  Az  eljárás  folyamatban  van.   A  hétvégi  eseteket  kérjük,  az  észlelők  a  
rendőrség felé bejelenteni szíveskedjenek,  amely szerv teljes joggal , hivatalból tud 
eljárást indítani. 

• IV. Béla utcának a Káposztás kertek felé vezető része kerékpárral, motorral, autóval 
szinte  már  járhatatlan.  Kéri  a  műszaki  kollégákat,  hogy  a  kátyúzást  az  érintett 
szakaszon – illetve annak a folytatásaként a környékbeli utcákban - végezzék el. 
A Városgondnokság a kátyúzást szeptember 30-i határidővel elvégzi.

• A Bástya utca Biofűtőmű előtti részén nagy esőzéskor víz és sártenger alakul ki. Kéri 
az illetékeseket, hogy a csatornát tisztítsák át a jobb esővíz elvezetés miatt. 
A  Körmendi  Városgondnokság  a  lefolyók  tisztítását  elvégzi  szeptember  30-i  
határidővel.



Csák Tamás képviselő a Malom utca burkolatával kapcsolatban kéri a mart aszfalttal történő 
megoldást,  amennyiben az lehetséges.  Addig is kéri a zúzalékkal  történő kátyúzás  
elvégzését.
A Városgondnokság az ideiglenes kátyúzást elvégzi szeptember 30-i határidővel.

Szabó  Ferenc  alpolgármester a  Műszaki  Irodától  kéri,  hogy  írjon  két  levelet  az  alábbi 
témákban az illetékes szolgáltatóknak:

• A Vasútállomásnál a buszok úgy fordulnak meg, hogy betolatnak a Deák utcába. Egy 
busz viszont úgy oldja meg a fordulást, hogy egy ívben megfordul, zavarva így az ott 
lakókat, illetve tönkretéve a nem régen elkészült járdát. A Vasi Volán illetékeseit kéri 
megkeresni ebben az ügyben. 
A levélküldés megtörtént a Vasi Volán fele, melyben felhívtuk a társaság figyelmét a 
károkozások elkerülésére.

• A Hunyadi utcai vasútátkelőnél olyan durva kavics lett leszórva, hogy azt az arra járó 
autók felcsapják, ami elég balesetveszélyessé teszi a közlekedést. Figyelmeztet, hogy 
autók, motorok más megcsúsztak az elmúlt napokban, ezért kéri az út letakarítását, 
illetve javasolja, hogy az útpadkára olyan zúzalék legyen leszórva, amelyet oda be is 
dolgoznak, ami a későbbiekben már nem lesz felhordható az úttestre. Kéri, hogy ez 
ügyben a Közútkezelőnek íródjon egy figyelemfelkeltő levél. 
A Körmendi Városgondnokság kétnaponta söpri az útfelületet az esetleges balesetek 
elkerülése érdekében.

Körmend, 2010. szeptember 15.
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